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Abstract (en)
[origin: WO8400778A1] A method for the production of a mixture of mannitol and sorbitol having a mannitol to sorbitol ratio of at least 1.5 to 1.0.
Glucose is enzymatically oxidized by a pyranose-2-oxidase enzyme to produce a solution of glucosone which is reduced by catalytic hydrogenation
using a nickel catalyst in the presence of hydrogen to yield a mannitol-enriched mannitol-sorbitol mixture suitable for use in foods, pharmaceuticals,
cosmetics and textiles.

Abstract (fr)
Procédé de production d'un mélange de mannitol et de sorbitol dont le rapport mannitol/sorbitol est d'au moins 1,5 pour 1,0. On oxyde
enzymatiquement du glucose par l'enzyme pyranose-2-oxydase pour produire une solution de glucosone qui est réduite par une hydrogénation
catalytique utilisant un catalyseur au nickel en présence d'hydrogène pour obtenir un mélange mannitol-sorbitol en mannitol enrichi que l'on peut
utiliser dans des produits alimentaires, pharmaceutiques, cosmétiques et textiles.
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